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PROTOKÓŁ NR V/24 

z V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 7 sierpnia 2024 roku 

w Urzędzie Gminy Wojciechów  

i trwała od godz. 11.08 do godz. 11.44 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Bogusława Anna Grzelak, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Dariusz Malik, 

9. Grzegorz Matyjasik, 

10. Marcin Mirosław, 

11. Michał Piotr Podstawka, 

12. Marek Leszek Rejmak, 

13. Daniel Walkiewicz, 

14. Anna Zabiegła, 

15. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta, Mirosława Walat-Maciejka – Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy – Łukasz 

Czarnomski.  

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. 

Następnie przywitał uczestniczących w obradach radnych oraz wszystkich gości.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego składu 

15 radnych obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załącznik do protokołu) 

. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   

 

Wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady Sławomir 

Chudzik poddał pod głosowanie całośd porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024.  

4. Zakooczenie obrad.  

 

Ad. pkt. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. 

 Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – 

Mirosława Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę 76.858,58 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 81.186,14 zł. 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 47.005,44 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 51.333,00 zł.  

 Celem uzupełnienia wypowiedzi odnośnie wprowadzonych zmian w budżecie głos 

zabrał Wójt. Na wstępie podziękował radnym za udział w posiedzeniu. Następnie wyjaśnił, że 

zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym wynika z konieczności wprowadzenia zmian w związku 

z rozstrzygnięciem przetargu na realizację zadania pn. „Remont budynku Szkoły Podstawowej 

w Łubkach”. W wyniku przeprowadzonej procedury zamówieo publicznych i rezygnacji 

z dalszej procedury zamówieo firma, która przedstawiła najniższą ofertę zrezygnowała 

z dalszego procedowania. Wybrana została oferta na kwotę 270.600. W tej sytuacji należy 

zwiększyd koszty zadania z kwoty 250.000 zł oraz koszty inspektora nadzoru z 2.510 zł do 

4.060 zł.  

 Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska zabrała głos w temacie realizacji inwestycji. 

 Wójt przedstawił informację dotyczącą etapów realizowanych inwestycji 

i planowanych zadao oraz możliwości ich finansowania. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się 6 sierpnia Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy na 2024 rok i zaopiniowała go pozytywnie. 

 Wójt nadmienił, że w sierpniu będą przygotowane uchwały związane z budową ronda 

w sprawie przekazania działek jako pomocy rzeczowej. Wspomniał również o innych 

inwestycjach, realizowanych wspólnie z innymi jednostkami. 

 Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska zabrała głos w sprawie realizacji inwestycji 

w Szczuczkach VI Kolonia.  

  



Protokół Nr V/24                 7 sierpnia 2024 roku 

 

3 | S t r o n a  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2024 - druk nr 24/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr V/24/24 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. 

  

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady poprosił nowo wybranego Sekretarza 

Łukasza Czarnomskiego o autoprezentację. 

Na wstępie Sekretarz Gminy podziękował Wójtowi za powierzenie sprawowania tej 

funkcji i zapewnił, że dołoży wszelkich starao w poprawę jakości funkcjonowania Urzędu i 

obsługi interesantów. W skrócie zaprezentował swoją osobę. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła do niego opinia rodziców na temat 

funkcjonowania szkoły w Miłocinie. W dniu 19 sierpnia o godzinie 9.00 odbędzie się 

posiedzenie Komisji Oświaty, na którym będzie analizowana sytuacja w tej placówce. Zaprosił 

na spotkanie Radę Rodziców. W imieniu mieszkaoców Przewodniczący Rady zwrócił się do 

Wójta z prośbą aby spotkania z Wójtem odbywały się bez obecności osób trzecich. 

Wójt zapewnił, że jeśli będzie taka potrzeba to jak najbardziej takie spotkania będą 

odbywały się na osobności. Przybliżył historię zawodową Sekretarza. Zwracając się do radnych 

Wójt podkreślił, że we współpracy najważniejszy jest dialog. Podziękował również 

współpracownikom i Skarbnik. 

Radna Anna Zabiegła poruszyła temat funkcjonowania ośrodka zdrowia w Palikijach. 

Wójt poinformował, że Gmina będzie chciała aby ta placówka nadal funkcjonowała i 

była utrzymana. 

 Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska uzupełniła, że Dyrektor SP ZOZ w Bełżycach nie 

jest zainteresowany likwidacją ośrodka. Cały czas analizuje sytuację. 

 Radny Grzegorz Matyjasik zapytał o kwestię koszenia poboczy? 

 Wójt poinformował, że koszenie rozpoczęło się w dniu wczorajszym i będzie to 

prowadzone sukcesywnie. Prośba do sołectw o rozważenie możliwości przeznaczania środków 

funduszu sołeckiego na 2025 na dodatkowe sprzęty. Zwrócił się do mieszkaoców z apelem o 

przycinanie drzew i zakrzaczeo przy posesjach.  

 Zastępca Wójta uzupełniła, że koszenie już ruszyło i będzie wykonywane na dwa 

ciągniki. Prace zostały lekko opóźnione z powodu opadów deszczu. Zapewniła, że do Dożynek 

Gminnych teren całej gminy powinien byd wykoszony.  

 Radny Dariusz Malik zgłosił zwisający kabel od światłowodu. 

 Pozostając w temacie światłowodu Wójt poinformował, że jest szansa na dalszą 

rozbudowę sieci. 
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 Zastępca Wójta uzupełniła, że przed przystąpieniem do realizacji firma przedstawi 

mapkę z lokalizacją linii. 

 Radny Tomasz Kowalski poprosił by zwrócid uwagę na szerokośd koszenia, tak by nie 

zostawały niedokoszone pasma. 

 Zdaniem Zastępcy Wójta wszystko zależy od sprawności operatora ciągnika. 

 Odnosząc się jeszcze do tematu ośrodka zdrowia Przewodniczący Rady wyraził opinię, 

że powodem braku chęci pracy dla ZOZ w Bełżycach są niskie wynagrodzenia, porównując 

chociażby Bychawę. Za rok taka sytuacja może byd w Szczuczkach. 

 Zdaniem Wójta obsada etatów jest kwestią negocjacji Dyrektora z potencjalnymi 

pracownikami. Patrząc na to w jaki sposób funkcjonuje teraz szpital w Bełżycach, można 

powiedzied, że jest bardzo dobrze zarządzającą osobą. 

 

Ad. pkt. 4. Zakooczenie obrad. 

Zakooczenia obrad V sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


